

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: JORDAN PHOSPHATE MINES Date: 31-10-2022 02:35:46 PM Subject: Invitation to attend an Extraordinary General Assembly Meeting</p>	<p>السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: مناجم الفوسفات الاردنية التاريخ: 2022-10-31 02:35:46 PM الموضوع: دعوة لحضور اجتماع الهيئة العامة غير عادي</p>
<p>The Board of Directors of JORDAN PHOSPHATE MINES cordially invites you to attend the company's Extraordinary General Assembly Meeting which will be held at 11:00 on 16-11-2022 at Lumi AGM to discuss the following matters:</p>	<p>يسر مجلس ادارة شركة مناجم الفوسفات الاردنية دعوتكم لحضور اجتماع الهيئة العامة غير العادي للشركة المنوي عقده بتاريخ 2022-11-16 الساعة 11:00 في بواسطة Lumi AGM وذلك لمناقشة جدول الاعمال التالي:</p>
<p>Subject:</p>	<p>الموضوع:</p>
<p>Other:</p>	<p>آخر:</p>
<p>To vote on the BOD resolved to approve of selling all the shares of JPMC (46%) in ARKAN Construction and Mining Contracting Company LLC to AI OWN Advanced Contracting Company for JD 5,2 million (five million and two hundred thousand Jordanian Dinars). The amount will be paid in cash when the process of transferring the shares of JPMC. However, JPMC will take no financial or legal consequences or responsibilities no matter for what reason or of what source, kind, volume, name or nature, inter alia. JPMC will have the right to claim any expenses, spending, or money disbursed by ARKAN Construction and Mining Contracting Company L.L.C. and are directly or indirectly irrelevant to its operations or any financial rights that can be due to ARKAN at third parties. Upon completion of audit by any official agency, JPMC will be entitled to such rights.</p>	<p>التصويت على قرار مجلس الإدارة الموافقة على بيع كامل حصص شركة مناجم الفوسفات الاردنية م.ع.م البالغة 46% في شركة أركان للمقاولات الانشائية والتعهدات التعدينية ذ.م.م الى شركة العون المتطورة للمقاولات ذ.م.م بسعر 5.2 مليون دينار اردني (خمسة ملايين ومئتان الف دينار اردني) تدفع نقداً عند اتمام عملية تحويل حصص شركة مناجم الفوسفات الاردنية م.ع.م. على ان لا تتحمل شركة مناجم الفوسفات الاردنية اي تبعات أو مسؤوليات مالية أو قانونية مهما كان سببها أو مصدرها أو نوعها أو حجمها أو إسمها أو طبيعتها ودون حصرها، وتحتفظ شركة مناجم الفوسفات الاردنية بحقوقها بأي نفقات أو مصاريف أو أموال صرفت من شركة أركان للمقاولات الانشائية والتعهدات التعدينية ولا علاقة لها بصورة مباشرة او غير مباشرة بأعمالها أو أية حقوق مالية قد تترتب لشركة أركان للمقاولات الانشائية والتعهدات التعدينية على الغير وتعود بعد ذلك لصالح شركة مناجم الفوسفات الاردنية بعد اتمام عملية التدقيق من أي جهة رسمية.</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: سناء قراعين</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: سناء قراعين</p>